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Protokoll från styrelsemöte 

Tid:  2021-12-06 

Plats:  Digitalt möte 
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Erik Jennische 
Magnus Kaisäter 
Karl-Göran Lindgren 
Bo Eriksson 
Thomas Lindahl 
Johan Steineck 
 
                     

Erik hälsade alla välkomna och förklarade styrelsemötet öppnat. 
     

§ 1 Till justeringsmän valdes Bo Eriksson och Magnus Kaisäter. 
 

§ 2 Information 
1) Länsstyrelsen (LS) har tillsatt ytterligare en besiktningsman gällande okänliga 
älgar. Han heter Freddy Järvi och håller till i Tierp. 
 

 2) LS har inbjudit till möte i Östervåla ÄFO. På agendan står bl. a. vargläget i 

ÄFO:t och rapportering av pågående älgjakten. Det krävs ingen föranmälan. 

Möter hålls digitalt den 8/12 med start kl. 1900. 

§ 3 Avstämning av årets pågående älgjakt 

NH Övre har fram till den 5/12 fällt 4 tjurar, 7 vuxna hondjur och 8 kalvar. Det 

motsvarar 84,6 % av hela årets planerade avskjutning av vuxna älgar och med 

kalvar inräknat hamnar vi på nära 73 %. Det återstår att fälla 2 tjurar, vilket är 

en acceptabel nivå. Där emot är kalvavskjutningen låg. 

 NH Nedre har fram till den 5/12 fällt 2 tjurar, 5 vuxna hondjur och 7 kalvar. Det 

motsvarar 58,3 % av hela årets planerade avskjutning av vuxna älgar och med 

kalvar inräknat hamnar vi på samma nivå 58,3 %. Det återstår att fälla 5 (5/0) 

vuxna älgar. Se vidare punkt 5 nedan. 

Ett jaktlag har gjort en överskjutning av en ko. 

§ 4 Övrig dödlighet älg år 2021 

En tjur har hittats inom NH Nedre. Dödsorsak okänd, dock fanns det gamla 

stångskader samt en skada i ryggen. Dess utom har järnvägen tagit en vuxen 

älg av okänt kön. 
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§ 5 Förändring av avlysningsjakter 

Avskjutningen inom NH Övre ligger på en acceptabel nivå. Därför planeras inga 

förändringar inom området. 

Avskjutningen inom N H Nedre har gått sämre. Här återstår att skjuta 5 tjurar. 

Inom området ligger vi på en så låg avskjutning att Länsstyrelsens krav på 

avlysningsjakt är aktuell. 

Beslutades att avlysningsjakt (lika den vi har på kronvilt) införs fr. o. m. 10/12 

för jaktlagen som tillhör grupperna A och B. Avlysningsjakten kommer att 

omfatta tjurar och tillåta en avskjutning av max 5 tjurar.  Under avlysningsjakt 

kommer inte jaktlagens tilldelning av vuxna älgar länger att gälla. Kalvjakten 

påverkas inte av avlysningsjakten utan gäller lika som tidigare. Information 

läggs ut på hemsidan. 

§ 6 Avstämning av årets pågående kronviltsjakt 

Fram till den 5/12 har det fällts 9 hjortar, 10 hindar och 9 kalvar. Det motsvarar 

75,7 % av hela årets planerade avskjutning. Det återstår att fäll 9 (1/2/6) 

kronvilt. 

§ 7 Extra tilldelning av älg och kronvilt 

Två jaktlag i NH Nedre har begärt extra tilldelning av kalv. Jaktlagen har 

tilldelats en extra kalv var. 

§ 8 Ekonomi 

Under en månads tid har jaktlagen betalt fällavgifter på 11100:-. Likviditeten är 

god. 

§ 9 Föredragshållare till årsmötet 

Erik kontaktar Mats Rolander på Skogsstyrelsen och hör om Mats kan komma 

och berätta om ÄBIN inom Östervåla- och Fjärdhundra ÄFO. 

§ 10 Övriga frågor 

Statistik över älg- och kronvilts obs för våra områden redovisades. 

Konstaterades att antalet mantimmar ligger långt ifrån målet på 5000. Obs 

rapporteringen måste bli mycket bättre. 

Även obs/mantimme för Östervåla- och Fjärdhundra ÄFO förevisades. Kurvorna 

är relativt lika och visat en tydlig tendens på minskande älgstam. 

Erik förklarade styrelsemötet avslutat. 

 

Vid protokollet Justeras:      

 

 

 

Lars Gräns  Magnus Kaisäter Bo Eriksson  
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